



Rawatan - rambut penjagaan - REVIVRE

TINGGI PREMIUM STRUCTA ALTA STRUCTA PREMIUM



REVIVRE

✉ bbazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328



TINGGI PREMIUM STRUCTA ALTA STRUCTA PREMIUM

makmal penyelidikan

Revivre dilahirkan STRUCTA TINGGI PREMIUM dermatologi diuji dan SLES percuma : empat program untuk menyusun semula, menyuburkan, memulihkan dan memberi kelantangan untuk kekuatan rambut, kecergasan dan bersinar. Revivre telah dikenal pasti, sebagai sebahagian daripada penyelidikan mereka, beberapa protein dengan pertalian tertentu untuk rambut. Mencampurkan mereka dengan betul dan mengaitkan mereka dengan bahan-bahan aktif semulajadi, dilahirkan pada PPC® (Protein Perlindungan® Kompleks):. Sistem untuk melindungi rambut satu konsep yang baru, yang mengeksploitasikan potensi penuh protein dikaitkan dengan ekstrak terpilih Lycopersicum JHP® mengeksploitasi keupayaan protein untuk mengikat kepada rambut dan menjalin hubungan antara gentian keratin. Di samping itu, protein tertentu germa gandum, beras, susu dan sutera, menjalankan aktiviti-aktiviti mereka fixating reparative pada rambut dan mewujudkan sebuah filem pelindung dan pelembab.

STRUCTA PREMIUM TINGGI : PROGRAM PENYUSUNAN SEMULA - rambut tidak berstruktur

Rambut yang tidak berstruktur adalah rambut yang menurut kebiasaannya mereka atau dengan rawatan kimia yang banyak, mereka memerlukan rawatan segera dan berkesan.

- FASA 1 - membina semula PENYUSUNAN SEMULA SERUM PRA - PROTEIN - Dengan PPC® untuk protein susu

Penyusunan Semula Serum termo- sesuai untuk rambut halus. Formula khas untuk menyusun semula lebih sukar. Vial 25 ml.

PENYUSUNAN SEMULA SERUM BIO PEMBAIKAN - dengan PPC® untuk protein dalam germa gandum

Serum bioristrutturante termo- sesuai untuk rambut tebal. Beliau mempunyai tindakan pemulihan sengit dan mengembalikan tahap yang betul penghidratan, sokongan dan keanjalan. Vial 25 ml.

- FASA 2 - PEMBERSIHAN SYAMPU PENYUSUNAN SEMULA - PPC® untuk protein dalam benih gandum dan ceramides

Penyusunan semula Syampu yang diperkaya untuk rambut sensitif rambut rapuh dan tidak bermaya.

Botol 250 dan 1000 botol ml dengan dispenser.

- LANGKAH 3 - berasid PENYUSUNAN SEMULA MASK - dengan PPC® untuk protein dalam benih gandum dan ceramides - pH berasid dikawal

Sesuai untuk rambut yang sangat sensitif, rapuh dan lemah. Membentuk lapisan pelindung pada rambut dipulihkan. Botol 200 ml dan 1000.

- FASA 4 - remineralize FLUID PENYUSUNAN SEMULA OLIGO

Rambut pemulihan cecair berstruktur berdasarkan unsur-unsur surih, PPC® untuk protein daripada benih gandum dan ceramides. 10 ml botol.

PENYUSUNAN SEMULA SPRAY - dengan PPC® untuk protein dalam germa gandum

Formulasi direka bagi meneruskan kesinambungan rawatan penstrukturan semula di rumah. Semburan botol 100 ml.